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29ste Congres  
Afgelopen zaterdag 2 maart vond het 

29ste congres van de SP plaats in 

Bussum, in een mooi theater waar 

we met 600 afgevaardigden en 

gasten een mooie dag hebben 

beleefd 

Het Congres werd door Jannie 

Visscher afgetrapt, vervolgens betrad 

Agnes Kant het podium om Lilian 

Marijnissen in het zonnetje te zetten. 

Ze heeft Lilian de Gouden Tomaat 

opgespeld als dank voor haar 

tomeloze inzet en 

doorzettingsvermogen. Met een 

staande ovatie heeft Lilian afscheid 

genomen als partijleider van onze 

partij. 

Hierna was de voordracht van het 

nieuw te kiezen partijbestuur, waar 

later over gestemd zou worden. Ook 

de kandidatenlijst is nog kort 

doorgenomen. Bij beide lijsten 

werden filmpjes vertoont over de 

belangrijkste kandidaten. 

Voor de lunch zijn we begonnen aan 

de eerste termijn voor het Europees 

verkiezingsprogramma. In totaal 

hebben 20 mensen amendementen 

toegelicht en om steun gevraagd aan 

de afgevaardigden. Het ging vaak 

over de titel van het programma, die 

niet duidelijk genoeg zou zijn. Het 

ging dan voornamelijk over de term  

werkende klasse. Wie is de werkende 

klasse? Wij SP-ers weten dat wel, 

namelijk alle mensen die afhankelijk 

zijn van een loon om te kunnen 

voorzien in hun kosten en 

levensonderhoud. Onder deze 

mensen vallen ook de mensen die 

afhankelijk zijn van een uitkering, 

AOW of een pensioen.  

 

Het argument was, dat veel mensen 

dit begrip niet duidelijk zouden 

vinden. En dus moet het duidelijker. 

Hier waren een aantal voorstellen 

voor, die dus later in stemming 

gebracht zouden worden. 

Bij het ingaan van de lunch stonden 

de bussen klaar om de 

stemformulieren van de verkiezingen 

voor het nieuwe partijbestuur en het 

vaststellen van de kandidaten lijst 

voor de Europese verkiezingen. 

Na de lunch was er een geweldig 

optreden van de SP jongeren! Check 

het filmpje op onze socials. Er werd 

daarna ook afscheid genomen van 

Tiny Kox, de nestor van de Eerste 

Kamer en aftredend voorzitter van de 

Raad van Europa. Hij werd 

toegesproken door Emile Roemer. 

Ook werd het aftredend 

partijbestuur in het zonnetje gezet. 

Vervolgens heeft Arnout Hoekstra 

een reactie gegeven vanuit de 

programmacommissie op de 20 

sprekers. Hierna konden de sprekers, 

bij behoefte, zich aanmelden voor 

een tweede termijn. 

Toen betrad Jimmy Dijk het podium! 

Wat een toespraak heeft hij 

gehouden! Alles wat hij zei werd met 

luid applaus ondersteund. Want de 

werkende klasse kan niet meer 

wachten op een formatie, er moeten 

nu belangrijke besluiten genomen 

worden om deze mensen meer lucht 

te geven. De speech van Jimmy is op 

allerlei socials en media terug te 

kijken. Op YouTube is het zeker terug 

te vinden. De moeite waar om dit te 

doen! 

 

 

Na een korte pauze zijn alle 

ingediende amendementen en 

moties in stemming gebracht. De 

belangrijkste wijziging die 

aangenomen is, is dat de titel 

aangepast moet worden, zodat ook 

niet SP-ers het begrijpen. 

Daarna is het Europese 

verkiezingsprogramma goedgekeurd 

door de afgevaardigden van dit 

Congres 

Na een lange dag was het tijd voor de 

uitslag van de verkiezingen en 

stemming op de kandidatenlijst. 

De kandidatenlijst is goedgekeurd in 

volgorde zoals gepubliceerd. 

 

Het nieuwe Partijbestuur is ook 

volgens de voordracht gekozen en 

geïnstalleerd! 

Onze nieuwe voorzitter is Lieke van 

Rossum en  de algemeen secretaris is 

Nils Muller geworden. 

Wij feliciteren het bestuur met de 

aanstelling en  wensen hen heel veel 

succes en wijsheid toe. Hopelijk zijn 

zij in staat om onze partij een 

verdere boost te geven om te 

groeien en te stijgen in de peilingen! 

Al met al was dit een zeer geslaagde 

dag! We hebben weer veel energie 

gekregen en inspiratie opgedaan om 

afdeling Veldhoven te vergroten en 

te versterken. Hopelijk krijg je bij het 

lezen van dit verslag ook zin om te 

helpen of wil je met ons in contact 

komen. Mail dan even via het contact 

formulier, dan nemen we zo snel 

mogelijk contact met je op. 

 

 
 



 

 

Ideeën voor activiteiten 
met de leden 
We zijn met het bestuur aan het 
brainstormen hoe we onze afdeling 
een beetje actiever kunnen krijgen. 
Inmiddels liggen er al een aantal 
ideeën op tafel. Dit kunnen 
workshops zijn, politiek cafe en 
natuurlijk zal de BBQ niet ontbreken. 
Zodra hier meer duidelijkheid over is, 
gaan we dit met je communiceren. 
De bedoeling is dat hier dan 
uiteindelijk een gezellige en actieve 
kadergroep uit zal ontstaan. Het is 
niet alleen maar hard werken, maar 
vooral heel gezellig!  
 

Zorgbuurthuis 
Op korte termijn gaan we een 
wijkavond organiseren met 
Sentrum70 om te inventariseren wat 
de wijk wil en wat ze zelf kunnen om 
mee te helpen om dit van de grond 
te krijgen. Zodra de datum bekend is, 
gaan we flyers voor de wijk laten 
maken en zoeken we weer een 
aantal mensen die een paar straten 
willen flyeren. 
Ook is het idee onstaan om ASML te 
vragen of ze dit initiatief willen 
ondersteunen. 
  

Verkeersoverlast 
Hertgang/Dom 
Inmiddels heeft er een geprek 
plaatsgevonden met een 

Civieltechnisch beheerder van de 
gemeente. Hiervoor is de werkgroep 
nogmaals bijeengekomen om te 
bespreken welke onderwerpen en 
locaties op deze weg het grootste 
pijnpunt zijn. 
De uitkomst van de bijeenkomsten 
worden in het volgende 
bestuursoverleg weer besproken. We 
houden je op de hoogte! 
 

Formatie nieuwe 
regering 
Het is ongeloofelijk dat er nog steeds 
geen idee is over het formeren, hoe 
dat nu moet, in welke vorm en welke 
partijen echt willen deelnemen. 
 
Wat nu in een volgende verkiezing? 
 
Wat moet de SP gaan doen om de 
volgende keer wel deel te kunnen 
nemen aan formatie gesprekken? 
We zijn hier intern al hard over aan 
het nadenken. Lijkt het je leuk en/of 
interessant om hier over mee te 
praten, laat het weten via de 
bekende contact mogelijkheden. 
 

Social Media en de 
website 
Inmiddels hebben we iemand binnen 
de afdeling bereid gevonden om de 
website te gaan beheren. Binnenkort 
zal dit dan ook zichtbaar worden op 
de website. Er zullen publicaties 

komen, de agenda zal weer gevuld 
worden en de kwaliteit zal ook 
verbeterd worden. 
 
Voor de socials zijn we nog wel 
steeds op zoek naar iemand die dit 
zou willen doen. Voor de socials, 
Facebook en Instagram, is het de 
bedoeling dat we hier ook inhoud op 
plaatsen en berichten delen. Het kost 
over het algemeen niet heel veel tijd. 
Het plaatsen van berichten en inhoud 
gaat altijd in overeenstemming met 
iemand van het bestuur. 
Mocht je interesse hebben of iemand 
weten die dit zou willen doen, laat 
het weten. Zo kunnen we ons bereik 
alleen maar vergroten. 

 
Ideeën? 
Heeft u ideeën of tips voor ons? 
Laat het ons weten. 
Zou u graag een keer in gesprek met 
ons willen?  
Laat het ons weten 
Kent u mensen die bij de SP passen, 
maar nog geen lid zijn? 
Laat het ons weten! 
 
Wij zijn bereikbaar op: 
sp.secretarisveldhoven@gmail.com  
veldhoven@sp.nl 
Telefoon: 06-57682029/06-23417764 
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